
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PETRIJANEC 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 024-01/24-01/1 
URBROJ: 2186-6-02/1-24-12 
Petrijanec, 5. rujna 2024. 
 
Temeljem članka 36. Statuta Općine Petrijanec (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 31/21) sazvana je 33. sjednica Općinskog vijeća za dan 5. rujna 2024. godine u Velikoj 

dvorani Društvenog doma u Petrijancu, Trg svetog Petra 8, s početkom u 19:00 sati te je 

izrađen sljedeći 

 

ZAPISNIK 
sa 33. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec 

 

Nazočni vijećnici: 1. Zvonko Bedenik, potpredsjednik Općinskog vijeća, 2. Matija Košić, 

potpredsjednik Općinskog vijeća. 3. Diana Kovačić, 4. Ines Krobot, 5. Marijan Ljubić, 6. 

Miroslav Koprek, 7. Rudolf Potočnjak, 8. Ines Kurečić, 9. Gordana Vidović 

 

Sjednici opravdano nisu nazočni: Martin Evačić, Goran Kišić, Zdravko Mikulek 

 

Sjednici neopravdano nisu nazočni: Josip Božić 

 

Sjednici su nazočni: Željko Posavec, općinski načelnik, Ankica Košić, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela 

 
 UTVRĐIVANJE KVORUMA I IMENOVANJE ZAPISNIČARA 

 

Potpredsjednik Općinskog vijeća Zvonko Bedenik utvrđuje kvorum i konstatira da je 

prisutno 8 vijećnika od ukupno 13 vijećnika te utvrđuje kako je za pravovaljano donošenje 

odluka potrebna natpolovična većina (7 članova). U 19.06 sati dolazi potpredsjednik 

Općinskog vijeća Matija Košić te potpredsjednik Općinskog vijeća Zvonko Bedenik 

konstatira da je prisutno 9 vijećnika od ukupno 13 vijećnika. 

Zapisnik piše  Ankica Košić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Zvonko Bedenik prelazi na USVAJANJE DNEVNOG REDA. 

 

Uz poziv na 33. sjednicu Općinskog vijeća vijećnici su dobili sljedeći  

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

1. Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice Općinskog vijeća od 21. lipnja 2024. godine 

2. Polugodišnje izvješće o radu općinskog načelnika Općine Petrijanec za razdoblje od 

01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 



Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu općinskog načelnika Općine 

Petrijanec za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu 

4. Odluka o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika Općine 

Petrijanec 

5. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 88 k.o. Petrijanec 

6. Odluka o kupnji zemjišta k.č.br. 89 k.o. Petrijanec 

7. Odluka o pristupanju Općine Petrijanec Sporazumu gradonačelnika za klimu i 

energiju 

8. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

9. Razno 

 

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

Zvonko Bedenik, potpredsjednik Općinskog vijeća daje dnevni red na usvajanje.  

Sa 8 glasova „ZA“ prihvaća se prijedlog dnevnog reda.  

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice Općinskog vijeća od 21. lipnja 2024. godine 

 

Zvonko Bedenik pita da li ima netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 32. sjednice 

te otvara raspravu.  

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

8 glasova „ZA“ donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se zapisnik sa 32. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec od 21. lipnja 

2024. godine. 

 

 

U 19.06 sati dolazi potpredsjednik Općinskog vijeća Matija Košić te potpredsjednik 

Općinskog vijeća Zvonko Bedenik konstatira da je prisutno 9 vijećnika od ukupno 13 

vijećnika. 

 

Točka 2. 

Polugodišnje izvješće o radu općinskog načelnika Općine Petrijanec za razdoblje od 

01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu općinskog načelnika Općine 

Petrijanec za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Ja ću se osvrnuti na projekte. Trenutno odrađujemo 

aktivnosti, dakle završili smo energetsku obnovu Stare škole - Faza II, u prvoj polovici ove 

godine. Napravljen je SECAP. Provodimo projekt ZAŽELI – prevencija institucionalizacije od 

1.6. 



Završili smo neke radove na popravljanju nerazvrstanih cesta i poljskih puteva i održavanju 

nerazvrstanih cesta i poljskih puteva. Najveći projekt je dogradnja dječjeg vrtića u Petrijancu, 

2,8 milijuna eura, gdje nam je odobreno za sada 700.000,00 eura. Također smo to prijavili na 

Ministarstvo znanosti i obrazovanja. 

Nabavili smo nove kante za odvajanje otpada u parkovima i na trgovima, dakle staklo, papir, 

plastika, nabavili smo još dva kontejnera za tekstil, za skupljanje baterija i ostalog opasnog 

otpada. 

Trenutno provodimo asfaltiranje Ulice Đure Basaričeka, za sada su napravljeni radovi na 

kanalizaciji i vodovodu, postavljen je rubnik. Napravili smo LED rasvjetu u svim naseljima. 

Provodili smo izobrazno-informativne aktivnosti o gospodarenju otpadom. 

Imali smo radove na igralištu za mali nogomet, gdje smo financirali 50% kao Općina i 50% 

Varaždinska županija.  

Nadalje imate navedene donacije udrugama. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

9 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Polugodišnje izvješće o 

radu općinskog načelnika Općine Petrijanec za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 

2024. godine i Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu općinskog 

načelnika Općine Petrijanec za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine. 

 

Točka 3. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „U proračunu smo imali realizirane prihode u iznosu od 

1.631.000,00 eura. Naši projekti koje provodimo prelaze 4 milijuna eura, što znači da dobro 

planiramo, nemamo zaduženja ni kredita. 

Rashodi su realizirani u iznosu od 1.400.000,00 eura. Imali smo višak prihoda od 224.000,00 

eura. Imali smo puno projekata od prošle godine koje smo prenijeli u ovu, to je rezultiralo 

viškom prihoda za prvih šest mjeseci. 

Ministarstvo turizma i sporta nam je odobrilo projekt Sportski centar Majerje, 210.000,00 

eura. Za ZAŽELI projekt je zatražen predujam da se mogu isplaćivati plaće za zaposlene 

žene. 

Pomoći iz drugih proračuna iznosile su 720.000,00 eura. Kapitalne pomoći naznačene su 

bile u iznosu od 213.000,00 eura. Prihodi od poreza su iznosili 625.000,00 eura, prihodi od 

imovine 118.000,00 eura, administrativne pristojbe 25.000,00 eura.  

Rashodi koji su otišli na izgradnju i održavanje komunalne infrastrukture iznose 1.400.000,00 

eura. Rashodi poslovanja su 1.150.000,00 eura. Rashodi za nefinancijsku imovinu su 

245.000,00 eura. Materijalni rashodi su 714.000,00 eura. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 



Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

9 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu. 

 

Točka 4. 

Odluka o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika Općine 

Petrijanec 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Radim sedam godina na Općini volonterski, došlo je 

vrijeme da imam radni odnos na neodređeno, koeficijent će biti 4,55. Mijenjala se osnovica 

za obračun plaće državnih dužnosnika. Uz rad na Općini imat ću dodatni rad od nekoliko sati 

u školi. Prelazim na profesionalno obavljanje dužnosti s danom 11. rujna 2024. godine, o 

čemu sam obavijestio Jedinstveni upravni odjel. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

9 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o plaći i drugim 

pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika Općine Petrijanec. 

 

Točka 5. 

Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 88 k.o. Petrijanec 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Čestica se nalazi iza Društvenog doma. Tajana Hohnjec 

je izrazila želju da bi to prodala, tu se pruža lijep prostor za parking. Možda može biti prostor 

za šator  i nekakav plato. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

9 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o kupnji zemljišta 

k.č.br. 88 k.o. Petrijanec. 

 

 

Točka 6. 

Odluka o kupnji zemjišta k.č.br. 89 k.o. Petrijanec 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 



Načelnik Željko Posavec navodi: „Radi se također o čestici iza Društvenog doma.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rudolf Potočnjak pita: „Ona radi tu stanove, kako to nije njoj zanimljivo?“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Ona si ostavlja dovoljno mjesta do Stare škole, za 

parking.“ 

 

Nakon rasprave, potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o kupnji zemjišta 

k.č.br. 89 k.o. Petrijanec. 

 

 

Točka 7. 

Odluka o pristupanju Općine Petrijanec Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Prošli put smo donosili SECAP u vezi klimatskih 

promjena na području općine Petrijanec. Bez toga ne bi mogli dobiti projekt za nasade 

drveća, grmlja i obnovu triju trgova. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

9 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o pristupanju 

Općine Petrijanec Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju. 

 

 

Točka 8. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Miroslav Koprek pita: „Ja bi se nadovezao za Nogometni klub Nova Ves, nakon 15 godina 

općina ima prvoligaša. Troškovi su veliki, teško je bez Općine. Prva županijska liga je puno 

skuplja nego druga. Molio bi još neka sredstva.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Priprema se rebalans proračuna, do kraja rujna bi 

trebali imati još jednu sjednicu, te će se moći nakon toga napraviti aneks ugovora.“ 

 

Potpredsjednik Općinskog vijeća Zvonko Bedenik pita: „Koliko približno trebate 

sredstava?“ 

 

Miroslav Koprek odgovara: „4.000,00 eura.“ 



Gordana Vidović pita: „Što je sa spomenicom koja se nalazila na Stari školi prije renovacije, 

pisalo je nešto u vezi seljačke sloge?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Spomenica je na Ministarstvu kulture kod gospođe 

Lovorke, mislim da se to vraća ovdje, mora se provjeriti na Ministarstvu kulture.“ 

 

Rudolf Potočnjak navodi: „Vidim da Ulica Đure Basaričeka ide k kraju, jedno pitanje, da li se 

planira asfaltirati još poslije kanala?“ 

 

Potpredsjednik Općinskog vijeća Zvonko Bedenik pita: „Što je sa Sportskom ulicom, bilo 

bi lijepo da se asfaltira.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Asfalt Butina-Selščina se planira u prvoj polovici 2025. 

godine, mora se sad završiti dogradnja vrtića. Ima još dosta ulica koje se planiraju asfaltirati 

druge godine. Do 1. ožujka 2025. treba biti završen Sportski centar Majerje za koji je ugovor 

dobila Vodogradnja d.o.o. 

 

Ines Kurečić navodi: „Treba postaviti kamere na području Petrijanca.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Kamere su odobrene od 10. svibnja 2023. godine od 

Fonda za zaštitu okoliša i projekta Pametnih općina, dvije kamere, dva pokazivača brzine. 

Lokacije određuju Hrvatske ceste i MUP, ne može se postaviti na početku naselja. Do 1.11. 

moramo ta dva problema riješiti.“ 

 

Diana Kovačić navodi: „Nova Ves ima problem s brzinom u prometu i treba nešto poduzeti, 

nema uspornika, nema kamera, voze se kroz crveno na semaforu kod škole.“ 

 

Marijan Ljubić navodi: „Četiri su dućana između škole i općine, fale pješački prijelazi.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Nekoliko puta smo poslali dopis i povremeno je policija  

zaustavljala na više mjesta.“ 

 

Ines Kurečić navodi: „U Ulici Matije Gupca ima jedna rupa na cesti koja se širi.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Sa Hrvatskim vodama smo bili vani, u principu je 

Varkom cijev stavio ispod potoka i to je propalo. Obavijestili smo Varkom da to treba 

sanirati.“ 

 

Gordana Vidović navodi: „I u Dravskoj ulici isto su rupe.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Tamo je već duže problem.“ 

 

 

Točka 9. 

Razno 

 

Pod točkom Razno nije bilo pitanja. 

 



Potpredsjednik Općinskog vijeća Zvonko Bedenik zaključuje rad 33. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Petrijanec u 19.48 sati. 

 

Zapisnik se usvaja na ____sjednici Općinskog vijeća Općine Petrijanec ______________. 

 

 

Zapisničarka:         Potpredsjednik Općinskog vijeća 

Ankica Košić                   Zvonko Bedenik, dipl.ing.str., v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PRILOG: 

1. Zapisnik sa 32. sjednice Općinskog vijeća od 21. lipnja 2024. godine 

2. Polugodišnje izvješće o radu općinskog načelnika Općine Petrijanec za razdoblje od 01. 

siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu općinskog načelnika Općine 

Petrijanec za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu 

4. Odluka o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika Općine Petrijanec 

5. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 88 k.o. Petrijanec 

6. Odluka o kupnji zemjišta k.č.br. 89 k.o. Petrijanec 

7. Odluka o pristupanju Općine Petrijanec Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju 

 


